

Dagsorden til GSM i Der findes en løsning d.28.05.2017, Finlandsvej 79
(Aktiv klynge), 7100 Vejle.
Klokken 10.00 – 13.00.

**Rasmus, Martin, Oscar, Ellen, Niels, Jørgen, Claus, Betina, Steen, Karin,
Jesper F, Jesper H.**

1. Valg af ordstyrer samt indsættelse af rygepauser for dette møde: **Claus**
2. Godkendelse af referat. (Sekretæren læser op).
3. Kassereren beretter: Saldo i kontanter: Kr. 1069 og kr.3697,62 i banken. Så er der 6300kr på opsparing.
4. **Diverse valg:**

Når man har en servicepost, har man ansvaret for, at det bliver gjort – man informerer ikke – man sørger for, at en anden udfører posten.
Vi læser servicepost-beskrivelserne op til hver valgt servicepost. Både til GSM og forretningsmøder.

 - a) Rumansvarlig: Mandag: **STEEN** Torsdag: **Betina**
 - b) Møntansvarlig 1 år (gældende fra august 2016): **Betina**
 - c) Kasserer, herunder banken:
 - d) Mødeleder Mandage (3 mdr.): **Martin** Mødeleder Torsdag **Jesper F** (3 mdr.):
 - e) Madholdet : 3 ansvarlige + en til rengøring (3 mdr.): **Niels Rasmus Steen + Oscar**
 - f) Sponsorbank (3 mdr.): **Claus + Oscar**
 - g) Sekretær/hjemmeside 3 mdr: **Jesper**
 - h) Info mindst 1 år fra september 2016: **Betina**
 - i) Sociale arrangementer: 2 personer (3 mdr.), herunder jule- og påskefrokost: **Niels og Martin**
 - j) Hvor og hvornår skal næste GSM afholdes: **27.8.2017**
 - k) Brød til næste GSM: **Steen** Pålæg til næste GSM: **Steen**
5. Hvor mange penge vil vi sende til Region Midtjylland i denne periode?
Der sættes 476 kr på opsparing. Der Sendes 1290kr til Regionen.

Herunder tages hensyn til banksaldo, kommende arrangementer og eventuelle andre fremadrettede udgifter.(10% af hattepenge til SBS)

Der skal være mere end 3000(1000kr i kontanter og 2000 i bankreserve) hvis vi skal sende noget til Region Midtjylland.

Opsparing til arrangementer holdes separat og tæller ikke med.

Man tager kontantbeholdningen + bankreserve – 10% Det som står tilbage, over 3000 sendes til regionen.

6. Hvordan har gruppeånden det? (Kan vi gøre det endnu bedre?)
Herunder forventnings afstemning. Hvad kan vi forvente af hinanden/
hvad I kan forvente fra mig fremover?

Rasmus – Har det godt, som gruppeånden. Kommer mandag og nogle torsdage.

Martin – er faldet godt til og syntes at overordnet set er det god gruppe. Kommer Mandag og torsdag.

Oscar – Det går godt og det er en god gruppe Kommer mandag og torsdag.

Ellen – Det går godt og gruppe ånden har vent sig til det bedre. Ellen vil komme om torsdagen.

Niels – Det går rigtig godt og er rigtig glad for gruppen, det er en god gruppe. Kommer om torsdagen.

Jørgen – har det fint, kommer om mandagen.

Claus – det går bedre, syntes at det går bedre. Er lidt skuffet over B2TR. Og håber at vi får ilden eller gløden tilbage i gruppen. Det er er en rigtig god ide at følge nykommerens gå på mod og vilje til at gøre noget for gruppen.

Jesper – Det går bedre i gruppen. Har været ked af den splid der har været i gruppen. Vi skal huske på hvorfor vi er her – vi er her for nykommeren. Jesper kommer om torsdagen.

Betina – har det rigtig godt i gruppen og hun kan mærke at det går bedre i gruppen og det er dejligt at folk melder sig til service-

poster. Det er ærgerligt at der ikke blev bakket om omkring Bt2r. Kommer om torsdagen.

Steen – gruppeånden har det bedre. Deltager i de poster han kan og kommer om mandagen.

Karin – Stadigvæk rigtig glad for gruppen. Karin vil gerne tage poster. Kommer om mandagen.

Jesper – har det godt i gruppen og har lært meget i processen omkring B2TR. Kommer om Mandagen og prøver at komme om torsdagen.

7. I forlængelse af sidste regionsmøde er det nærliggende at spørge om vi skal fastsætte en beløbspolitik for at bidrage til det store fællesskab fra hattepengene, eller om vi skal vedtage en minimumskasseholdning for gruppen, og så tage beslutning om anvendelse af de ekstra midler ved hvert GSM?. (Steen) **Det blev slået sammen med punkt 9**
8. Hvis vi ikke kan holde et Storbogsstudie, hvad skal vi så med det beløb, som er afsat i banken til det? (Karin)

Pengene skal bare blive stående.

9. Hvis vores penge også skal bruges på vores gruppe, så dur det ikke, at vi sender 90% af vores hattepenge til Region Midt og kun sætter 10% af til arrangementer i vores gruppe. Jeg vil foreslå 50-50. (Karin)

Punkt 7 og 9 slået sammen – Vi forsætter som vi har gjort. Vi holder os til formen med de 10%

10. Kan vi indføre 5 koncept i vores gsm. Det kan virke lidt "formeldt", men er for mig en klar hjælper til roligt og ordentligt gsm. (Claus)

Vi stemmer om tingene, og der efter skal mindretallet høres. Mødeformen med 3 gange høring inden et forslag vedtages indføres. Altså efter 5.koncept.

11. Kan vi indføre at bede sindsro bønnen INDEN gsm mødet... (Claus)
Det er en god ide at tænke på at komme i den rette tilstand inden mødet. Det er vedtaget.

12. Er det en idé at læse 1. og 2. tradition op ved GSM og lign. (Helle)

Det bliver vedtaget at det er et punkt til hvert GSM.

13. Oplæsnings af forrige referat kan springes over, da det bliver gentaget på selve mødet, og bliver sendt ud på mail inden næste GSM-møde. (Betina)

Vi bliver enig om ikke at læse det op, som lige er blevet sagt. Da det bliver gentaget og referat bliver sendt ud.

14. Meddeler til AA møder. Hvad er tilladt og hvad er ikke tilladt? (Betina)

Det skal holdes kort og man kan fremsætte AA-relateret info. Kort og slut hurtigt af så man ikke kommer til at planlægge eller lignede, da det tager tid fra mødet. Man kan tale om det efter mødet.

15. Skal mødetidspunktet rykkes frem til kl. 19.00 ?. (Steen) **Det bliver vedtaget at møde tidspunktet bliver rykket til 19.30 og det betyder at speaker mødet også bliver rykket frem. Det træder i kraft 5.6.17.**

16. Evaluering af B2TR. Har vi behov for at runde det af? Evt. På et ekstra ordinær gsm så vi kan tage beslutningerne med det samme? (Claus)

Vi skal have rundet B2TR af – og der skal findes en dato. Jesper, Claus, Jørgen, Anders infomere.

17. Bør vores gruppe søge at få en SK delegeret? (Steen) **Vi skal have en Service konference delegeret – det er Steen som bliver vores Sk delegeret.**

18. Kan der bevilges penge til en håndmixer til køkkenholdet? (Steen) **Der Bliver bevilget en Håndmixer.**

19. Jeg vil gerne igen anmode GSM om, at få bevilget penge til rengøring af køkken. Det fungerer ikke, at vi selv gør det. Prisen er ca. 200,- kr. hver 2. eller 3. måned. (Karin)

Jørgen tager kaffemaskiner med og afkalker dem. Karin laver en beskrivelse af hvad rengøring skal indebære. Karin spørger Rengøring om hun vil gøre dette for 200kr ekstra.

20. 12.trins arbejde – Hvornår er det? (Jørgen) **Dette punkt frafalder.**

Eventuelt. (Der kan kun rejses forslag til drøftelse under eventuelt, der kan ikke træffes beslutninger).

Præsentation af sponser banken på Liv. (Tina)?

Claus og Oscar tager kontakt til Tina og høre om hvor langt hun kom med info til LIV.

Hvad kan siges på møderne, hvad har sin plads.?

Det er mødelederen der må forsøge at holde mødet indenfor rammerne. Men det er også gruppens ansvar at holde mødet i rammerne, og vise nykommeren hvordan et AA-møde burde forgå.

Kl. 13.00 – SINDSROBØNNEN...

Gør en god dag!